
Geachte heer/mevrouw , 

Helaas 
, 
nogmaals helaas is mijn voorspelling uitgekomen. 

Mensen die bellen 
, 
mailen 

, 
inspreken 

, 
het maakt allemaal niet uit. 

We krijgen OP DIT MOMENT bijna 300 asielzoekers. 

U neemt Burgum als voorbeeld voor de te bouwen woningen. Daar staan 64 woningen. 

Nu komen er in Heerenveen in totaal 35 , maar ik zie de bui al hangen in Skoatterwald 

met dat grote open veld. ( zie verderop ). 

Ook staan de huizen aan de rand van Burgum bij een industrieterrein en niet tegenover 

woningen. 

In Skoatterwald komen de woningen bij de enige ingang van dit gedeelte van de wijk , en 

zal ook de eerste aanblik zijn. Met een beetje pech komt er ook nog een vlaggenmast 

meteen COA vlag. Ik vind dit zeer onwenselijk. Waar is dit voor nodig? Plaats het dan 

aan de rand en aan een rustige weg. 

Uit diverse landelijke onderzoeken blijkt dat 75 a 80% van de bevolking geen nieuwe 

asielzoekers wil. 

April 2023 heeft u het besluit genomen asielzoekers te 
gaan opvangen in Heerenveen. 

Het sentiment m. b. t. het opnemen van asielzoekers is tot het nulpunt gedaald. 

De bevolking , dus ook de burgers van Heerenveen willen het niet. 

In Januari , bijna 2 jaar later valt de uiteindelijke beslissing , en dan zal het nog ongeveer 

15 , jaar duren voor e. e. a. gerealiseerd is. 

U heeft nog alle mogelijkheden om dit proces stop te zetten 
, maar dat doet u op dit 

moment niet. 

Waarom niet vraag ik mij af? 

Wat drijft u om dit door te duwen? 

Wij hebben alweer een paar slapeloze nachten gehad , en wij zijn niet de enige kan ik u 

ook verzekeren. 

We moeten natuurlijk vertrouwen houden in een positieve uitkomst 
, 
maar mijn vrouw en 

ik voelen ons toch genoodzaakt om het gesprek aan 
te 

gaan om ons huis te verkopen en 

een andere woning te zoeken. 

De eerste criteria zullen zijn , niet bij open terrein en we bekijken de gebouwen in de 

omgeving , waar de kans op opvang klein of uitgesloten is. 

Ook in het verlengde hiervan heb ik te doen met mensen die eindelijk een huis hebben 

gekocht met maximale hypotheek en vervolgens een azc tegenover zich krijgen. 

De waarde zal in deze wijk gemiddeld ongeveer met een ton dalen. 

Je zult maar door omstandigheden je huis moeten verkopen , je zit dan met 
een 

restschuld van een 
ton 

, dit betekent voor veel mensen een faillissement. 

U bent hier verantwoordelijk voor , u heeft er niet over nagedacht of het interesseert u 

niet. Ik persoonlijk zou dit niet op mijn geweten willen hebben. 

Hoe gaat het eruitzien in de wijk? 

Hoofdzakelijk rondslenterende mannen uit een hele andere cultuur die geen woord 

Nederlands spreken. 

8 personen in een huis. 

U begrijpt toch wel wat er dan gaat gebeuren. Dat gaat fout! In welke vorm dan ook. 

Nu probeert u zich als gemeente te verschuilen achter de landelijke overheid , maar u 

kunt als lokale overheid prima zeggen we willen dit niet , 
ook met de verwachting van 

verminderde instroom. 

Vervolgens houdt u de burger voor de gek met de term “kleinschalige opvang”. 

De twee opvangplekken liggen hemelsbreed een paar honderd meter van elkaar , bijna 

300 mensen dus , dat wordt gezellig heen en weer lopen , dit is niet kleinschalig. 

Februari 2026 moet er een beslissing worden genomen over eventueel nog meer opvang. 

Mijn voorspellingen komen vaak uit , dus ik ga nu ook weer een voorspelling doen. 



Er zal 
ongetwijfeld 

de 
vraag 

komen of er 

nog 
meer mensen kunnen worden 

opgevangen. 

Nee 
zeggen 

is 
natuurlijk lastiger 

dan 
ja zeggen. 

Mensen uit 
over het 

algemeen 
minder ontwikkelde 

landen, 
die alles 

gratis krijgen, 
en 

wanneer ze 

geen 
werk hebben tot hun dood 

verzorgd 
worden. 

Gemeente 
neemt 

als lokale overheid uw 

verantwoordelijkheid. 

En dan komt u 
vast met 

de 
mededeling 

dat in Skoatterwald al huizen 
staan, 

er is 
genoeg 

ruimte, 
daar kunnen dan 

nog 
wel wat 

bij. 

Hebben we er straks 
600, 

let 
op mijn 

woorden. 

Ik zal 
u 

er zeker mee 

gaan 
confronteren. 

In 
Burgum 

staan al 
64 

woningen, 

die 
gaat 

u 
straks vast ook neerzetten 

op 
het resterende 

open 
veld 

in 
Skoatterwald. 

In 
Burgum 

staan 
de 

woningen 
aan de rand van het 

dorp, bij 
een 

bedrijvengebied, 
en niet 

recht 
tegenover woningen. 

Nogmaals 
waarom doet u dat 

bij 
ons in Heerenveen wel? 

U denkt alleen aan het 
belang 

van de asielzoekers. 

Wat uw 
burgers 

hiervan vinden die veel 
geld 

aan hun huis hebben 

uitgegeven, 

en hier 

iedere 
dag 

een of meerdere keren 
langs 

moeten 
interesseert u niet. 

Nogmaals 
wil ik u 

vragen 
om dit 

proces 
van 

opvang 
stop 

te zetten. 

U eerste 

prioriteit zijn 
uw 

burgers, 
denk aan hen. 

Ja 
zeggen 

is 
gemakkelijk, 

nee veel 
moeilijker, 

maar wel 
regelmatig noodzakelijk. 

Nogmaals 
denk aan uw 

bewoners, 
de meesten willen 

geen 
azc in hun achtertuin.   

Verder wil ik 
u 

veel succes wensen met 
uw mooie,belangrijke werk, 

nu het 
nog 

kan. 

Nu het 
nog 

kan 
schrijf 

ik er 

nog bij. 

Wanneer we zo 

doorgaan 
hebben uw kinderen en kleinkinderen over 20 

tot 
30 

jaar 

te 

maken met een totaal andere overheid en dus ook lokale overheid. 

Zij 
zullen te maken 

krijgen 
met “de democratie van de islam”. 

Dan 
zijn 

o.a. 

partijen 

als Denk aan de macht met heren als 
Stephan 

van Baarle. 

Hier geef 
ik verder 

geen mening over, 
maar dit zal voor velen wel even wennen 

zijn. 

Wel is het zo dat mensen uit veel andere delen van de wereld 
nog binding 

met 
elkaar 

hebben. 

Dit ontbreekt totaal in de 
individualistische, 

“alles 
moet 

kunnen” 
westerse 

wereld. 

Nogmaals 
wil ik ook u als lokale overheid 

vragen goed 
na te denken over de toekomst 

van ons land en de 
gevolgen 

van u onomkeerbare 
beslissingen! 

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


